
 
  

SMUČARSKA ZVEZA SLOVENIJE –     Ljubljana, 25. 2. 2025 

Združenje smučarskih panog 

Zbor panoge za tek na smučeh 

Odbor panoge za tek na smučeh 

 

Z A P I S N I K 

17. redne seje Odbora panoge za tek na smučeh, ki je potekala v torek, 25. 2. 2025, v 

prostorih Smučarske zveze Slovenije v Ljubljani in preko spletnega orodja MS Teams.  

 

Pričetek seje:   ob 18.07 

Zaključek seje:  ob 20.52 

 

Prisotni člani:   

Predsednik: g. Uroš Kepic  

Komisija za finance in revizijo ga. Katarina Praznik (MS Teams) 

Komisija za množičnost: g. Jernej Rebolj  

Tekmovalni sistem in objekti: g. Uroš Ponikvar 

Strokovni svet: g. Rok Šolar (MS Teams) 

Regijska povezanost: 

- Vzhodna Slovenija: g. Janez Štern  

- Osrednja Slovenija: g. David Pavlič (MS Teams) 

 

Opravičeno odsotni člani: g. Simon Jan (Infrastruktura) in g. Tomaž Žemva (Zahodna Slovenija).  

 

Ostali prisotni: ga. Eva Sever Rus (SZS) do 19.30, Anže Obreza (SZS) do 19.30, Rok Grilc (SZS)  

do 19.30, ga. Tadeja Brankovič (strokovna sodelavka panoge) in g. Tomaž Verdnik (vodja  

panoge).  

 

 

 

 

 



 
  

Ad 1 Ugotovitev navzočnosti in potrditev dnevnega reda 

U. Kepic je pojasnil, da je na seji prisotnih 7 od 9 članov Odbora. Seja je sklepčna.  

 

Predlagani dnevni red:  

 

1. Ugotovitev navzočnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 16. redne Odbora.  

3. Pregled prejšnjega Logbooka.  

4. Finance (maj 2025 – januar 2025). 

5. Poročila po stebrih.  

6. Razno. 

7. Logbook pregled z novimi ”aktivnostmi”. 

 

SKLEP ŠT. 93: Sprejme se predlagani dnevni red 17. redne seje Odbora panoge za tek na 

smučeh. 

ZA: 7 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

Ad 2 Pregled in potrditev zapisnika 16. redne Odbora 

Na zapisnik prisotni niso imeli pripomb.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP ŠT. 94: Zapisnik 16. redne seje Odbora panoge za tek na smučeh se potrdi.   

ZA: 7 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

Ad 3 Pregled prejšnjega Logbooka 

U. Kepic je pojasnil, da iz aktivnosti v Logbooku ni perečih zamud. 

 

  



 
  

Ad 5 Pregled po stebrih – Strokovni svet - poročila trenerjev U-23, U-20, U-18 

Na sestanek so bili povabljeni trenerji Eva Sever Rus, Rok Grilca in Anže Obreza, saj sta za nami 

dve večji tekmi, MSP in SP U23 ter OFEM. Pred obravnavo ostalih točk dnevnega reda današnje 

seje se jim je dala beseda.  Z R. Šolarjem sta pripravila kratek predlog poročila za vsakega od 

športnikov, ki so ga trenerji pripravili za sejo Odbora. Po zadnji tekmi SPP so načrtovani 

individualni pogovori s športniki. 

 

E. Sever Rus je bila naprošena, da predstavi poročilo za Tio Janežič za sezono 2024/2025. 

Glavni poudarki: 

• motovacija pri Tii tekom sezone zelo niha, z motivacijo njena prisotnost na skupnih treningih 

ter izvedba individualnih treningov.  Kljub sklepu strokovnega sveta, da je uporaba orodja 

Bestr za reprezentante obvezna Tia le tega ne uporablja redno (ali pa enostavna treningov 

ne opravlja?).  Ob pregledu poročil iz preteklih let in ob pogovoru z njenimi bivšimi trenerji 

(Gostinčar, Uršič, Korolkevič) je bilo ugotovljeno, da se podoben vzorec ponavlja že več let.  

• Poleti je dramatično padla prisotnost na skupnih treningih in izvedba individualnih treningov. 

V nekaterih ciklih  je imela realizirano manj kot polovico treningov. Dnevnika ni pisala.  

• Po poletnem DP je imela razgovor z očetom. Tudi Tia je izjavila, da v poletnih mesecih izgubi 

motivacijo. Oktobra in novembra je trenirala normalno, na začetku sezone je bila v dobri formi. 

Forma je padla pred SP U23, kar je pričakovano, saj ni imela opravljene baze. 

• V teku ne smučeh se pričakuje, da ob vstopanju v elito (U-23) tekmovalec/ka opravi 700-800 

ur kvalitetnega in uravnoteženega treninga, ob predpogoju seveda, da je baza iz preteklih let 

ustrezna.  Tia ima dva meseca pred koncem sezone oprevljaneih cca 360 ur treninga, kar je 

približno na ravni starostne skupine U-16. 

• Prisotni trenerji so se strinjali, da ja razlog za slabe rezultate očividen.  Vsekakor pa ima Tia 

še vedno priložnost, da ob popolnoma predanem delu v prihodnjih letih izpad treninga iz 

preteklih let še lahko nadomesti in doseže boljše rezultate.  Poudarek  na: popolnoma predano, 

in nekaj let. 

 

U. Kepic se sprašuje, če je vmešavanje staršev v delo trenerjev v Sloveniji sprejemljivo, sploh v 

primerih, ko je tekmovalec/ka že polnoleten. Prisotni pritrdijo, da načeloma ne.  

 



 
  

R. Šolar je pojasnil, da je bila aplikacija Bestr za nas dostopna. Poleg tega so trenerji vsaj dvakrat 

na teden skupaj s tekmovalci, tako da se informacije med tekmovalci in trenerji izmenjujejo zelo 

pogosto. Prepričan je, da uporaba aplikacije olajša delo in sledenje trenažnemu procesu. Cilj 

mora biti, da trenerji vpisujejo načrt v aplikacijo. Večji poudarek bi morali dati spodbujanju k 

uporabi orodja že v mlajših kategorijah, preko trenerjev v klubih.  

 

R. Grilc je predstavil poročilo Lovrenca Karničarja za sezono 2024/2025.  

• Zaradi šolskih obveznosti je sezono 2023/24 zaključil zgodaj in do junija treniral le občasno. 

Sezono 2024/25 je začel nepripravljen, redno je začel trenirati šele konec junija. Od takrat je 

bil zelo motiviran in se udeleževal vseh treningov.  

• Ima nekaj zelo dobrih rezultatov, vendar je zmotno pričakovati konstantne dobre rezultate ob 

pomanjkljivi bazi.  To se še posebej odraža v slabih nastopih na distanci.  

• Poudaril je tudi, da ni realno pričakovati odličnih rezultatov v šprintu, če je baza pomanjkljiva.  

• V letošnjem letu bo Lovrenc opravljal maturo, vendar je motiviran in se zaveda, da mora delati 

konsistentno in redno, če želi dosegati vrhunske rezultate.  

 

A. Obreza je predstavil poročilo Tineta Šporna za sezono 2024/2025.  

• Selekcija U18 sicer funkcionira malo drugače, kot reprezentanca, kajti tekmovalci trenirajo 

pod okriljem klubov/klubskih trenerjev, katerih delo povezuje in koordinira Anže Obreza.  

• T. Šporn je zelo dobro tekmoval na OFEMu.  Cilj pred sezono je bil rezultat med 15, po 

uspešnih nastopih na tekmah FESA so ambicije zrasle za rezultat med top 10.  12. in 4. mesto 

na tekmah na distanci sta presegli pričakovanja in potrdila talent in kvalitetno delo.  

• Tine je športnik, ki je izredno fokusiran in predan športu. Izvedba treningov visoko nad 90%, 

izpada treninga skorajda ni.  Pri Tinetu je pravzaprav glavni izziv, da želi trenirati več, kot 

predvidi trener in ga je posledično potrebno ”zavirati”.  

• Tudi ostale športnice in športniki iz te skupine delajo zelo dobro, klubski trenerji športnike zelo 

dobro poznajo. Izpad treningov je zelo majhen, tudi večjih bolezni ni bilo. Želel je poudariti, da 

je nivo vpisovanja treningov v aplikacijo zelo odvisen tudi od klubskih trenerjev.  Pomembno 

je navajanje na uporabo orodij zgodaj in biti pri tem dosleden.  

 

 



 
  

U. Kepic je prisotnim predstavil »belo knjigo« (FTEM plakat, zbirnik smernic na enem listu) teka 

na smučeh pri Švicarski smučarski zvezi. Rok Grilc je povedal, da imajo podoben dokument tudi 

pri nemški in italijanski zvezi.  Enak dokument je v pripravi, prilagojen za naše razmere in 

predlagan k sprejetju na naslednji seji Zbora. Dokument pripravlja Strokovni svet! 

 

R. Šolar je pojasnil, da je bila aplikacija Bestr za nas dostopna. Poleg tega so trenerji vsaj dvakrat 

na teden skupaj s tekmovalci, tako da se informacije med tekmovalci in trenerji izmenjujejo zelo 

pogosto. Prepričan je, da uporaba aplikacije olajša delo in sledenje trenažnemu procesu. Cilj 

mora biti, da trenerji vpisujejo načrt v aplikacijo. Večji poudarek bi morali dati spodbujanju k 

uporabi orodja že v mlajših kategorijah, preko trenerjev v klubih.  

 

Za klube pa jo bomo močno priporočali. Uporaba orodja Bester je OBVEZNA za vse 

reprezentančne trenerje tin seveda tekmovalce.  Za dosledno upoštevanje mora skrbeti Vodja 

panoge. Tak sklep bo dan na glasovanje na naslednjem Zboru, čeprav je Strokovni svet že pred 

začetkom sezone 2024/25 sprejel sklep, da je temu tako.  

 

Prav tako bo na Zboru predlagano v potrditev naslednje: 

• Baterija testov (od U-16 naprej), obvezna za vse tekmovalke in tekmovalce klubov 

posamezne starostne skupine. Predlagana baterija testov je bila pripravljena s strani 

strokovnega sveta na pobudo (med drugim) tudi zunanjega strokovnega sodelavca g. 

Rauterja. Pregledal jo je tudi Ivan Hudač, na prošnjo Predsednika panoge, ki je potrdil, da je 

baterija testov primerna in pravilno zamišljena. 

• Testi se bodo izvajali v povezavi s tabori za te-iste starostne skupine 

 

U. Kepic je dal na glasovanje predlog, da g. Ivan Hudač s sezono 2025/2026 postane stalni član 

Strokovnega sveta z glasovalno pravico. Njegove dolgoletne izkušnje in rezultati z več tekmovalci 

bodo dobrodošla dodana vrednost našemu delu.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP ŠT. 95: Odbora potrjuje g. Ivana Hudača kot člana Strokovnega sveta z glasovalno 

pravico.    

ZA: 7 



 
  

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0  

 

 

Ad 4 Finance (maj 2024 – januar 2025) 

U. Kepic je predstavil IPI za obdobje maj 2024 – januar 2025, ki so člani prejeli z gradivom. Za 

obdobje je realiziranih 940.000 EUR odhodkov. V odhodkih za mesec januar 2025 je strošek SP 

Trondheim in MSP Shilpario v višini 29.359,55 EUR, ki je bil načrtovan v mesecu februarju 2025.  

V odhodkih za prikazano obdobje so tudi nenačrtovani odhodki v višini 26.078,10 EUR, ki so se 

kompenzirali: oprema za klube (rolke, Fischer), Alpina 2023/2024, Taurus – očala Tripoint, 

Sportful – kape in trakovi Tosidos, Univerzijada. Predvideva, da bo prireditev FESA COC in FESA 

Igre prinesla cca. 7.000 EUR dobička. Tekoči načrt za odhodke za mesece februar, marec in april 

je cca 280.000 EUR, kar bi skupne odhodke pripeljalo na raven cca 1.2 MEUR, kar je nekaj pod 

ravnjo načrtovanih prihodkov za sezono 2024/25 (cca 1.216.000 EUR). Trenutna ocena prihodkov 

za sezono 2025/26  je cca. 1.270.000 EUR.  

 

 

SKLEP ŠT. 96: Člani Odbora so se seznanili s finančnim stanjem panoge za obdobje maj 2024 

– januar 2025.   

 

 

 

 

Ad 5 Poročila po stebrih 

 

• Tekmovalni sistem in objekti 

o Avtomatizacija prijav in izpisovanja rezultatov: U. Ponikvar je pojasnil, da je pri 

nadgradnji sistema prijav potrebno razumeti, kaj želimo doseči. Online prijave 

funkcionirajo, vendar T. Brankovič startno listo še vedno pripravlja ročno. Sistem 

bi moral to nadgraditi. J. Rebolj je pojasnil, da je sam poskušal nadgraditi pripravo 

startne liste. Zato je pridobil ponudbo za nadgradnjo sistema, ki jo pripravil Blaž 

Bešvir, nekdanji tekač. 



 
  

o Doslednost pri nastopanju za slovenske klube (in posledično neplačevanje 

štartnine in štetje rezultatov za Slo Pokal in za delitev sredstev).  U. Ponikvar je 

opozoril na nastopanje srbskega tekmovalca za ND Rateče Planica. V skladu s 

pravili lahko starta na pokalni tekmi, ker pa ni član društva in SZS, ne more 

tekmovati v okviru društva in prinašati točk društvu. Pri prijavah je potrebno striktno 

preverjato članstvo v SZS/klubu. 

o Izračunavanje Slo točk: U Ponikvar je za naslednjo sezono predlagal, da bi pred 

DP ponovno računali točke. Potrebno je tudi prevetriti število tekem, ki štejejo v 

končne rezultate.  

 

• Strokovni svet 

o Ekipa OPA: R. Šolar je Odboru predlagal potrditev ekipe, ki bo v okviru SZS 

nastopila na FESA Igrah. 

Fantje U16:  

1. Berdajs Jaka – NŠD Medvode (14 točk), 

2. Petrovič Tine – ND Rateče Planica (12 točk), 

3. Robič Žiga – ND Rateče Planica (8 točk) in  

4. Šilar Urh – ND Rateče Planica (7 točk). 

 

Dekleta U16: 

1. Mozetič Meta – ŠD Gorje (14 točk), 

2. Einhauer Nika – TSK Triglav Kranj (10 točk), 

3. Bergant Špela – TSK Triglav Kranj (7 točk) in 

4. Tomaževič Mirjam – ŠD Gorje(6 točk). 

 

V Kolikor Nika Einhauer in Špela Bergant ne bosta tekmovali na AP v biatlonu, sta del ekipe OPA.  

 

Za U18 je štela samo tekma 22. 2. 2025 v Planici, razvrstitev pa je bila: 

 

Fantje U18: 

1. Mesner Tine – TSK Logatec (7 točk), 

2. Vozelj Lars – TSK Triglav Kranj (5 točk), 



 
  

3. Einhauer Nejc – TSK Triglav Kranj (4 točke) in  

4. Marolt Lars – SK Prisank (3 točke). 

Tine Šporn in Ažbe Tičar zaradi bolezni nista nastopila na izbirni tekmi.  Glede na njune rezultate 

v sezoni 2024/25, Strokovni svet predlaga sestavo ekipe za Fantje U-18: Šporn, Tičar, Mesner, 

Marolt. 

 

Dekleta U18: 

1. Kuhar Ula – TSK Jub Dol pri Ljubljani (7 točk), 

2. Kastelec Mija – NŠD Medvode (5 točk), 

3. Novotna Klara – ND Rateče Planica (4 točke) in 

4. Šetina Tina – NŠD Medvode (3 točke). 

 

Klara Novotna in Tina Šetina sta zaostali več kot 10% in stroške nastanitve ne bo krila SZS. V 

ekipi jih nadomestita Zala Zupa in Julija Hitrec.  

 

SKLEP ŠT. 97: Odbor potrjuje predlog ekip za nastop na FESA Igrah 2025.     

ZA: 7 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0 

 

• Množičnost – maratoni: J. Rebolj je pojasnil, da vneme za organizacijo Pokljuškega 

maratona ni. Smo pa pridobili nove potencijalne organizatorje za prihodnje sezone, če 

bodo razmere ugodne: Loška dolina, Hotedrščica in Logatec.  

 

 

Ad 6 Razno 

K. Praznik je pojasnila, da smo na preteklem Zboru odobrili dodatna sredstva za N. Šterna in A. 

Grosa. Dogovorjeno je bilo, da bi priporavili document oz. pravilnik za dodeljevanje sredstev v 

okviru šolanja. 

 

U. Kepic je pojasnil, da je predlog v pripravi, v skladu z Logbookom.  Pripravlja: T Verdnik, do 

naslednjega sestanka odbora. 



 
  

 

K. Praznik je izpostavila odstope nekaterih športnikov tik pred prihodom v cilj. Meni, da takšno 

ravnanje terja disciplinsko obravnavo.  

 

Ad 7 Logbook pregled z novimi ”aktivnostmi” 

Obnovljeni Logbook je v prilogi zapisnika. 

 

 

Zapisal: Tomaž Verdnik        Uroš Kepic l.r. 

Predsednik  

 

 

 


